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KRIZOVÝ ŠTÁB A POVODŇOVÁ KOMISE  

MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA – VELKÁ CHUCHLE 
 

  

Praha – Velká Chuchle: 7. března 2022 

Počet listů: 3 (včetně prezenční listiny) 

Přílohy: pozvánka na jednání ze dne 3.3.2022  

 

Zápis z jednání krizového štábu a povodňové komise  

Městské části Praha – Velká Chuchle 

 
 

Datum, čas a místo zahájení  

7. března 2022, 17:00 hod., kancelář starosty MČ – budova ÚMČ, U Skály 262/2, 159 00 

Praha 5 – Velká Chuchle. 

 

Přítomni 

Krizový štáb a povodňová komise městské části se sešel na základě emailové pozvánky jejího 

předsedy (10 členů přítomno, 6 členů omluveno, 1 člen nepřítomen - viz prezenční listina). 
 

Předmět zasedání KZ a PK podle programu  
 

I. Úvodní slovo předsedy KŠ a PK  

 

V úvodu jednání předseda přivítal všechny zúčastněné členy, sdělil jim důvody svého jmenování 

starostou městské části, zřízení dosud neexistujícího krizového štábu, jeho sloučení s původní 

povodňovou komisí městské části usnesením místního zastupitelstva a svolání dnešního jednání 

(problematika pomoci Ukrajině). Poté požádal všechny přítomné členy o jejich krátké představení. 

  

II. Pomoc Ukrajině – neformální diskuze – náměty členů krizového štábu a povodňové komise MČ  

 

Pan Piskáček uvedl, že v současné době probíhá třetí kolo dvoustranných rozhovorů v Bělorusku 

mezi zástupci Ruska a Ukrajiny a oznámil uzavření Asistenčního centra pomoci (Kongresové 

centrum Praha) pro dnešní den a zmínil celkový počet uprchlíků v ČR (cca 100.000 osob).  

Pan Mařík seznámil přítomné se současným stavem tzv. kontejnerové školy (bunkoviště) umístěné 

ve víceúčelovém areálu Kazínská 8/5 (inženýrské sítě, vybavení místností, zazimování budovy) a 

upozornil na nutnost kvalifikovaného zajištění a organizaci pomoci uprchlíkům na příkladu MČ 

Praha – Dubeč. 

Pan Piskáček shrnul současné možnosti městské části týkající se obecně válečného stavu (s 

přirovnáním k historickým skutečnostem) zejména z pohledu finanční a personální náročnosti 

včetně nabídek na ubytování pro občany Ukrajiny a návrhu na předělání současného bunkoviště na 

ubytovací kapacity. Zmínil organizace, které poskytují pomoc v rámci svých možností samostatně 

(např. Institut vzdělávání a poradenství při ČZU v Malé Chuchli). 

Pan Nedvěd doplnil pana Maříka z pohledu velitele místní jednotky SDH (situace dobrovolníků) a 

vyjádřil se k současnému stavu bunkoviště, které bylo koncipováno jako dočasná základní škola pro 

nižší stupeň (tomu odpovídající malé WC, bez sprch, nábytku, odpojená EE - vytápění aj.). 

Pan Melichar se vyjádřil k současnému stavu bunkoviště (umístění původních 4 tříd s vedením 

základní školy s ukončeným dočasným provozem schváleným OVDŽP MČ Praha 16 - Radotín) a 

seznámil přítomné z pozice předsedy výboru sociálního, kultury a sportu ZMČ s možnostmi 
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poskytnout ubytování uprchlíkům v rámci bytových domů ve správě městské části (4 volné byty 

s nutnými úpravami nebo celkovou rekonstrukcí).  

Pan Klán přednesl návrh na použití bunkoviště dle jeho původního určení, tj. jako základní školu 

pro děti uprchlíků s tím, že aby ÚMČ začal neprodleně jednat s OVDŽP MČ Praha 16 – Radotín o 

možnostech jeho provozování pro daný účel. Také bude nutné řešit možnosti výuky, správy 

bunkoviště a zajištění stravy ve spolupráci se základní školou. Co se týká bytového fondu městské 

části - střízlivě posoudit současný stav volných bytů (nutnost rozsahu jejich oprav, úprav, 

rekonstrukce) v. možnosti dočasného ubytování uprchlíků.  

Pan Piskáček souhlasil s návrhem pana Klána s tím, že ve středu vše projedná v rámci své 

přítomnosti v budově ÚMČ s tajemníkem ÚMČ a dalšími zaměstnanci odborů smluv, daní a 

poplatků a stavebního a správy majetku (budovy, haly, stavby). 

Pan Melichar se opětovně vyjádřil k současnému stavu volných bytových jednotek (umístěných 

v BD Vojtěška v ulici U Bažantnice) s tím, že je v kontaktu se zástupkyní odboru stavebního a 

správy majetku (budovy, haly, stavby) ÚMČ a nyní po schválení územního rozpočtu městské části 

zastupitelstvem dne 1.3.2022 je možné přistoupit po ukončení výběru zhotovitelů k nutným 

opravám, úpravám příp. rekonstrukci samostatného domu „Křižan“ v dolní Chuchli podél ulice 

Strakonická a zároveň po projednání záměru pomoci uprchlíkům s občany uvedenými v pořadníku 

na přidělení „obecního bytu“. Dále sdělil, že vybavení bunkoviště nábytkem je možné zajistit ve 

spolupráci se společností Quick Office bazar nábytku (v ulici Radotínská).  

Pan Klán se dotázal, zda by pro účely ubytování uprchlíků nepřicházel v úvahu i objekt tzv. K 7 

v ulici Starochuchelská s upozorněním, že současná vlna přílivu uprchlíků bude zřejmě narůstat a 

s tím i související problémy. 

Pan Melichar odpověděl, že tento objekt není pro výše uvedené záměry vhodný (půdorys, vybavení 

bez WC a sprchy, existence sídel neziskových organizací a nájemních smluv na nebytové prostory) 

a zopakoval spíše využít volný bytový fond, přičemž zdůraznil existenci současně platného 

bytového pořadníku. 

Pan Pipota oznámil počet volných pokojů v ubytovně (5 s dvěma lůžky, společná sociální zázemí, 1 

samostatný malometrážní byt) v rámci předložené nabídky na ubytování s tím, že pošle ÚMČ 

předmětnou fotodokumentaci (info@chuchle.cz).    

Pan Piskáček požádal předsedu výboru sociálního, kultury a sportu ZMČ, aby se občanů uvedených 

v pořadníku dotázal na jejich názor týkající se možnosti upřednostnit dočasně uprchlíky z Ukrajiny 

s tím, že oznámil, že městská část prozatím sdělila kompetentním orgánům MHMP nulový počet 

bytových jednotek pro uvedené účely.  

Paní Durčáková sdělila přítomným, že pomoc uprchlíkům z Ukrajiny řeší Chuchle Arena Praha, 

s.r.o. ve vlastní režii (zejména pro své zaměstnance). 

Pan Havlina shrnul dosud projednané a konstatované, a to že v současnosti bez úprav nemáme 

k dispozici žádnou bytovou jednotku pro krátkodobé ubytování, z hlediska dlouhodobé potřeby až 

po stavebních úpravách stávajících volných bytů, dále v čem jako městská část bychom mohli 

prakticky pomoci uprchlíkům na základě zjištění jejich adekvátních požadavků. Stran využití 

bunkoviště bezodkladně spolupracovat s kompetentními orgány (OVDŽP MČ Praha 16 – Radotín, 

ZŠ a MHMP).  

Pan Schulz informoval přítomné o informacích zveřejněných na www.chuchle.cz a o vydaném 

Rozhodnutí o prominutí místního poplatku z pobytu z důvodu mimořádné události ze dne 3.3.2022, 

a to za období od 1.3.2022 do 31.12.2022 zveřejněném na úřední desce ÚMČ. 

Pan Nedvěd komentoval možnosti ubytování a zajištění výroby a rozvozu stravy – pan Piskáček 

doplnil o požadavek zaslání emailového dotazu vedení základní školy, zda by byli schopni v rámci 

kapacity kuchyně toto zvládnout. 

Pan Piskáček oznámil z uvedených důvodů prolongaci leasingové smlouvy týkající se služebního 

vozidla o jeden rok. 

Pan Klán předložil návrh na další operativní zasedání příští pondělí ve stejnou dobu. 

Pan Havlina konstatoval, že předmětem jednání byla hlavně krátkodobá opatření s tím, že by bylo 

nutné zabývat se i přípravou možností, jak řešit další vývoj situace zejména při zhoršení stavu. 

mailto:info@chuchle.cz
http://www.chuchle.cz/
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Pan Piskáček zopakoval, že ve středu bude jednat s kompetentními zaměstnanci ÚMČ ve smyslu 

projednaného na dnešním jednání krizového štábu a povodňové komise MČ. 

Pan Mařík a pan Nedvěd seznámili přítomné s prací dobrovolníků (náročná práce – 12-ti hodinové 

směny) s potřebou informovat občany o možnostech a náplni této práce a shromažďovat jejich 

nabídky; obdobně postupovat při nabídkách distributorů stravy s odkazem na Asistenční centra 

pomoci.  

     

III. Doporučení krizového štábu a povodňové komise k situaci na Ukrajině  

 

a) zahájit přípravu oprav, úprav, rekonstrukce bytového fondu (volných bytových jednotek), 

b) projednat nastalou situaci s občany uvedenými v bytovém pořadníku, 

c) ve spolupráci s OVDŽP MČ Praha 16 – Radotín a vedením ZŠ řešit možnosti dočasného 

zprovoznění tzv. kontejnerové základní školy včetně možností zajištění stravy v rámci 

stávající kapacity kuchyně, 

d) zajistit informovanost občanů na webových stránkách www.chuchle.cz (aktuální všeobecné 

informace, nabídky ubytování, zajištění stravy, dobrovolnická činnost aj.).    

 

 

Čas ukončení zasedání KŠ a PK: 18.02 hodin 

 

 

Řídící zasedání KŠ a PK: 

 

MUDr. Jaromír Piskáček, předseda  

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: 

Ing. Vilém Schulz, sekretář 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.chuchle.cz/
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Prezenční listina 
 

z jednání krizového štábu a povodňové komise Městské části Praha - Velká Chuchle, které se 

konalo dne 7.3.2022 v kanceláři starosty MČ v budově ÚMČ.  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

MUDr. Jaromír Piskáček  …………………………………………….. 

 

MUDr. Michaela Schneiderová omluvena 

 

Ing. Vilém Schulz   …………………………………………….. 

 

Bc. Karolína Poláková  omluvena 

 

Mgr. Pavel Klán   ……………………………………………. 

 

Mgr. Martin Melichar   ……………………………………………. 

 

Robert Mařík    ……………………………………………. 

 

Zdeněk Nedvěd   ……………………………………………. 

 

Mgr. Soňa Froňková, Ph.D.  omluvena     

 

Ing. Marcela Sýkorová  .……………….…………………………… 

 

Martin Havlina   …………………………………………….. 

 

Mgr. Eliška Jančíková  omluvena 

 

Jana Pondělíková   omluvena 

 

Josef Pipota    …………………………………………….. 

 

Ing. Vladimíra Durčáková  …………………………………………….. 

 

Ing. Jiří Prax    omluven 

 

Jakub Abrahám   nepřítomen 

 

 

 


